
  

Søknad om fellingstillatelse på Ærfugl som skadedyrsfelling. 
 
Norgeskjell og Snadder og Snaskum, søker fellingstillatelse på Ærfugl som skadedyr. Årsak til dette er 
at ærfugl for tiden er et stort problem for oss da de beiter i våre anlegg. Bedriftene risikerer å miste 
mange tonn blåskjell i uken om ikke strakstiltak blir gjennomført. 
 
Et av våre strakstiltak er å kjøre etter ærfugl med båt, men den mest effektive måten å få dem bort 
fra anlegget, er å felle fugler når det er store flokker. Vi jobber aktivt med å skremme dem, men ser 
oss nødt til å utføre andre tiltak nå, som felling. 
 
Pr dags dato er det flokker på tot ca 400 fugler som regjerer i forskjellige anlegg i Åfjord og Bjugn, og 
vi ser oss nødt til å begynne med felling igjen for å få de bort fra anleggene våre.  
 
Om vi lar en slik flokk ligge i anlegg uten tilsyn, vil de kunne tømme et anlegg på ca 200.000 kg på en 
liten uke. Dette er salgsverdier for over 5 millioner kr.   
 
I og med at det er hekking nå, søker vi i denne omgang kun om felling på hann fugl i perioden fra 
dags dato og utover sommeren og høsten. 
 
Gjelder alle våre anlegg i Åfjord (også skråfjorden) og Bjugn. 
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